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Bauskas iedzīvotāju konsultatīvās padomes  

 

aicinājums 

 

Aicinām Bauskas novada pašvaldību veikt labojumus Zaļās ielas gājēju celiņa konstrukcijā pie 

Bauskas autoostas, pirms ir pabeigti gājēju celiņa pārbūves darbi. Konkrēti šeit redzamajā attēlā 

pazemināt celiņa virsmu līdz brauktuves līmenim un paplašināt nobrauktuvi.  

Par konkrēto brauktuvi bieži sūdzas cilvēki ratiņkrēslos, jo savulaik to vairākas reizes «laboja», 

katru reizi radot papildus šķēršļus. Tagad šo vietu varētu salabot, lai nākotnē nebūtu problēmas, 

bet, kā redzams attēlā, tas nezin kāpēc nav plānots.  

 

Runājot ar Bauskas novada pašvaldības pārstāvjiem izskanēja versija, ka tāds esot projekts un tur 

neko nevar mainīt. Vispirms jau slikti, ka vairāk nekā desmit gadus, kopš jau ir pieejami 

biedrības «Apeirons» ieteikumi, kā šādas konstrukcijas jāveido, Bauskas pilsētā vēl aizvien pat 

nelabo iepriekš pielaistās kļūdas.  

Otrs – kāpēc pārējā posmā, kas saistīti ar LIDL veikala celtniecību, šādas pārejas ir projektētas 

pareizi? Kāpēc tikai šī atstāta kā vēsturiska liecība par to, kā savulaik taisīja šādas trotuāru 

nobrauktuves nepareizi?  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 



 

 

Papildus lūgums – kontrolēt, lai 

slīpumi nav kā Parka ielas trotuāram, 

kur konstrukcija ir pareiza, bet 

slīpums veidot īsā taisnē – vienas 

apmales garumā. Šādā veidolā 

slīpumam jābūt vismaz divu apmaļu 

garumā vai ne vairāk kā 4 grādu leņķī.  
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